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erklären hiermit in alleiniger Verantwortung, class das Produkt
herewith declare under our sole responsibility that the product

Typ l Type: Secvest Funk Außensirene/Radio Siren
Artikel-Nr. I Article No.: FUSG50101

konform ist mit den einschlägigen Bestimmungen der

o Richtlinie 201 1I65IEU Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 201 1 zur
Beschränkung der Ven/vendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten

c Richtlinie 2014/53IEU Richtlinie des Europäischen Pariaments und des Rates vom 16. April 2014
über die Harmonisierung der Rechtsverschriften derMitgliedstaaten über die Bereitstellung von
Funkan/agen auf dem Markt und zurAufhebung der Richtlinie 1999/5/EG

conforms with the provisions of the

c Directive 201 1l65/EU Directive of the European Parliament and of the Council of 8 June 201 1 on the
restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment

o Directive 2014/53IEU Directive of the European Parliament and of the Council of 16 Apn'l 2014 on the
harmonization of the laws of the Member States relating to the making available on the market of radio
equipment and repealing Directive 1999/5/EC

EN 300 220-1 V3.1.1 ; EN 300 220-2 v3.2.1 ; EN 300 220-3-2 V1.1.1 ; EN 301 489-1 v2.2.3
EN 301 489-3 V2.1.1 ; EN 50130-4 :2011+A1 :2014 ; EN 61000-6-3 :2007+A1 :2011 ;
EN 62368-1 :2020+A11 :2020

Place and date of issue Affing, 17.05.2021
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Name, function and signature of authorised person ggmfßem a

'

O


